
Svar på spørgsmål stillet af Kenneth F. Christensen (A) 
pr. mail den 6. juni 2023 vedr. hjemmeplejens øgede 
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Spørgsmål 
Spørgsmål stillet af Kenneth F. Christensen (A) pr. mail den 6. juni 2023: 

Der er nu besluttet en ensretning af Høvedstensvej. 

Samtidig skal hjemmeplejen flyttes ind på Høvedstensvej. 

 

Vi regner jo ikke vejtid med i vores hjemmepleje.  

Men hvad får det så af konsekvenser for hjemmeplejen, der skal køre en 

omvej. 

 

Der står i sagen, at der ikke er yderligere konsekvenser, men det her er jo 

en afledt økonomisk konsekvens og jeg tænker, at det kan få en indflydelse 

for den timepris, som vi leverer på. Er der allerede lavet et estimat på, 

hvilke konsekvenser det får? 

 

 

Svar 
 

Hjemmeplejen ser frem til, at de tre nuværende distrikter samles 

midlertidigt på Høvedstensvej, indtil byggeriet på Strandmarkens 

Fritidscenter står færdigt, fordi en fælles lokation giver bedre muligheder for 

faglig sparring og samarbejde.  
 

Høvedstensvej har en central placering i Hvidovre, hvorfra medarbejderne 

cykler ud til borgerne om morgenen, indenfor et geografisk afgrænset 

område, for netop at minimere vejtiden. Der arbejdes på et forslag om 

indkøb af flere el-cykler, fordi det også minimerer vejtiden. I dag råder 

Hjemmeplejen over 16 el-cykler til 200 medarbejdere. I praksis er der dog 

flere medarbejdere, der cykler på el-cykler i arbejdstiden, fordi de anvender 

deres private el-cykler.  

 

Der er ikke lavet et estimat på, hvilke konsekvenser ensretningen af 

Høvedstenstensvej vil få for timeprisen på hjemmehjælp. Administrationen 

vurderer umiddelbart, at det ikke vil have en økonomisk konsekvens. 
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